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INTERPELACJA 

dotyczy: remontu instalacji siecI elektrycznej 
na osiedlu Azoty Zacisze 

wymiany oświetlenia ulicznego O s '2., 

Ponownie zgłaszam konieczność przeprowadzenia kompleksowego remontu 

instalacji elektrycznej wraz z wymianą lamp na osiedlu Azoty Zacisze. W opinii 

specjalistów wykonujących naprawy, sieć oświetleniowa jest poważnie uszkodzona, 

czego potwierdzeniem są pomiary elektryczne wykonane przez firmę ELMAX 

świadcząca usługi na rzecz miasta. W jej opinii awaryjna naprawa nie wyeliminuje 

przyczyn braku oświetlenia na osiedlu w przyszłości. Brak oświetlenia ulicznego 

powoduje poważny dyskomfort osób mieszkających na osiedlu. 

W imieniu mieszkańców zwracam się z ponowną prośba o podjęcie działań 

kompleksowej naprawy sieci oraz wymiany oświetlenia ulicznego, aby w przyszłości 

wyeliminować wielodniowy brak światła, a tym samym wyeliminowanie zagrożeń 

z tym związanych . 


